
Zasedání programové rady VES 

25. 9. 2020 

Přítomni:  

Jiří Špalek, Vladimír Hyánek, Ivan Malý (online), Maroš Kuchar (online), Viktor Novysedlák (online), 

Robert Jahoda (vedoucí KVE) 

Omluveni:  

Veronika Podolská (dodala podklady) 

 

Program jednání: 

1. Reflexe uplynulého období, nepodstatné změny v obsahu předmětů a studijním programu, či 

kurikula, akreditace EAPAA 

2. Zkušenosti s programem z pohledu studentů  

3. Návrh na změnu od 1. 11. 2020 

4. Různé 
 
 

1. Reflexe uplynulého období, nepodstatné změny v obsahu předmětů a studijním 

programu, či kurikula, akreditace EAPAA 

V roce 2019 proběhla re-akreditace programu agenturou EAPAA. Studijní program VES získal plnou 

akreditaci na 7 let. Připomínky se vyjadřovaly spíše k potřebě měnit program v dlouhém období: 

1. delší povinná stáž (řešení naráží na délku studia) 

2. vysoká studijní neúspěšnost  

3. malá internacionalizace (již probíhá snaha o nápravu, přednášky zahr. odborníků) 

Změny v předmětech během roku – šlo hlavně o změnu garance předmětů z důvodů personálních 

změn a týkaly se předmětů garantovaných jinými katedrami než KVE. Probíhající inovace předmětů 

spojených se závěrečnými pracemi (TEDP, DIS1 a DIS2) byla ovlivněna narazila pandemií na jaře 2020. 

Přesto došlo k dílčím změnám (větší podíl prezenční výuky).  

 

2. Zkušenosti s programem z pohledu studentů 

Veronika Podolská (studentka Bc. dvouobor s FF) se zaměřuje více na administrativní záležitosti 

spojené se studiem. 

- SZZ: pokud BP/DP vedena na druhé fakultě, jak obhajovat/vést rozpravu na ESF. Dle proděkana pro 

studium je to záležitostí katedry.  

Možným řešením by byla urč. podoba oborové práce na ESF. 

IM: nutné vyřešit jednotně na celofakultní úrovni. 

- studenti nesouhlasí s postupem, že výsledky průběžných testů ovlivňují možnost přistoupit k ústní 

zkoušce 

RJ: nelze vynechat průb. testy, je to důležitý aktivizační nástroj v průběhu semestru. Testy však 

musí být dobře nastavené a součástí širšího hodnocení. 

Na toto téma je žádoucí další diskuze se studenty. 



- problém s navazujícími předměty (hlavně 2-obor), vyučující odkazující na znalosti jiných předmětů 

VH: vyučující by si měli uvědomovat, že je třeba příslušnou látku zopakovat a nad určitou 

úroveň doporučit materiály k dostudování 

Maroš Kuchar (student NMgr): 

- studenti by uvítali i techničtější předměty typu programování, databáze, SQL 

- praxe: ve 4. semestru je poměrně pozdě. Studenti navíc neví, že mají absolvovat (informační e-mail 

již konzultován s M. Wildmannovou). Vhodné by bylo i větší propojení praxe s DP. 

- lépe přiblížit realitu práce ve veřejné správě, např. zvát odborníky z praxe na úvod studia 

3. Návrh na změnu od 1. 11. 2020 

- od 1. 11. 2020 se dosavadní garant Jiří Špalek ujme funkce děkana ESF a dle současných 

předpisů by neměl být zároveň i garantem programu. Proto byl se souhlasem současného 

děkana jako nový garant navržen Vladimír Hyánek. 

4. Různé 

- Garant programu poděkoval všem studentům i vyučujícím za zvládnutí jarního semestru. 

- Do výuky nastupují v podzimním semestru jen studenti prvního ročníku Bc. studia (nedojde-li 

ke změně). Nesmí se ale zapomenout na studenty prvních ročníků NMgr. studia, je mezi nimi 

velký podíl studentů, co na ESF dosud nestudovali.  

 

Zpracovala: Jana Biskupová 

Schválil: Jiří Špalek 

 

Brno, 2. října 2020 

 


